
Satın aldıkları kanyon tu-
ruyla ilgili yaşadıkları so-
runu ALTAV’a ileten
turistler, ALTAV ve TÜR-
SAK BTK işbirliğinde
mağduriyetin önüne geçilerek tura gönderildi.
Bu sayede tatilci çiftin Alanya hakkındaki olum-
suz düşüncelerinin değişmesini sağladı. 2’DE

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Alanya'da
faaliyette bulunan 55 su sporları istasyo-
nunu ihaleye çıkardı. 8-9 Ağustos'ta yapı-
lacak ihalede istasyonlar 3 yıllığına kiraya
verilecek. www.alanyaspotasi.co.tr

Alanyaspor’un iç saha maçlarını
oynadığı Oba’da buluna stadyu-
mun ismi değişti. Kulüpten ya-
pılan açıklamaya göre 2 yıl
boyunca stadın adı ‘Gain Park

Stadyumu’ oldu. Başkan Hasan
Çavuşoğlu, “Anlaşmanın takı-

mıza çok büyük katkı sağla-
yacağına inanıyorum” dedi.
11’DE

ŞEVKET AMCA’YA VEDA 

Alanya Muhtarlar Derneği’nin çarşı merkezinde
bulunan binası kentsel dönüşüme 
girince tahliye kararı alındı. İspatlı
Muhtarı Hasan Yüksel'in başkanlığını

yaptığı derneğin yönetimi kara kara
nereye taşınacağını düşünürken 

imdada Alanya Belediye Başkanı
Özçelik yetişti. Alanya

Muhtarlar Derneği’nin
Cikcilli ek Hizmet
Binası'na taşın-
masına onay
çıktı.
4’TE
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Alanya 1221 FK Üvey Evlat
Olarak mı doğdu?

l 11’DE
Veysel OKŞAR

‘Borcumuz yok’
Hükümetin CHP’li belediyelere

yönelik borç takibi gündemdeki
yerini korurken Antalya Büyük-

şehir Belediye Başkanı
Böcek, 2019 yılının

Nisan ayında borçla
devraldıkları beledi-

yeyi borçsuz hale 
getirdiklerini söyledi.

“TASARRUFLA BORCU ÖDEDİK”
Seçimden önce verdiği sözleri getirmeye
devam edeceğini söyleyen Başkan Muhittin
Böcek, "Birileri çıkıp televizyonlarda ‘CHP’li
belediyeler SGK borçlarını ödesin’ dedi. 5 yıl
önce Türkiye’nin bütçesine göre en borçlu
belediyeyi devralmıştık, bugün tasarruf ede-
rek borçtan kurulduk.” dedi. 4’TE

Muhtarlara Özçelik kucak açtı

Osman Tarık Özçelik

Şevket Tokuş 

Hasan Yüksel

Alanya turizminin gelişmesine önemli katkılar sağlayan, D-400 Karayolunun ilk mühendislerinden, 1980-1982 yıl-
ları arasında Alanya Belediye Başkanlığı yapan Alanya’nın Şevket Amcası Şevket Tokuş son yolculuğuna uğurlandı. 

94 yaşında hayatını kaybeden Şevket Tokuş,
Gürses Camii’nde kılınan öğle namazının
ardından Bektaş Aile Mezarlığı’nda toprağa
verildi. ÖHEP, ALTAV ve ALTİD’in kurucusu
da olan Tokuş, 1950’lerde Antalya-Alanya
Karayolunun yapımında çalışan mühendis-
lerden birisi idi. 3’TE

MEĞERSE PIHTI ATMIŞ

AİLE MEZARLIĞINA DEFNEDİLDİ

Cenaze törenine Başkanı Özçelik, protokol üyeleri ve siyasiler de katıldı.

Cuma Pazarı'ndaki işyerinden çıkıp evine
gitmek üzere araç beklerken yere yığılan
Şevket Tokuş, tedavi için kaldırıldığı özel
hastanede hayatını kaybetti. Kalçası kırıl-
dığı için bir süre tedavi gören Tokuş’un
bu rahatsızlığına bağlı olarak oluşan em-
boliye bağlı vefat ettiği öğrenildi.

‘KİMSE YATAĞA 
AÇ GİRMESİN’

Antalya Büyükşehir Belediye-
si'ne bağlı Alanya Aşevi, 365 gün
ilçedeki ihtiyaç sahipleri için ça-
lışıyor. Aşevinde özenle her gün
hazırlanan yemekler 23 perso-
nel tarafından 120 evde yaşayan
vatandaşlara ulaştırılıyor. 

BEBEĞE SÜT VE MAMA  
Alanya Aşevi ayrıca 2-5 yaş ara-
sındaki çocukların sağlıklı gelişi-
mine katkıda bulunmak amacıyla
her ay 5 bin litre süt dağıtıyor. Be-
beklerin beslenme ihtiyaçları için
düzenli mama desteğinin yanı
sıra 24 çölyak hastasına de glü-
tensiz gıda desteği veriliyor. 5’TE

ÇAVUŞOĞLU VE ÖZÇELİK  
AK Parti Antalya Milletvekili
Çavuşoğlu “Eğitim başta
olmak üzere Alanya’mızın ge-

lişimine sağladığı katkı-
ları ve hizmetlerini
hep hayırla yâd ede-

ceğiz” dedi. Başkan Özçelik ise “Vefat
haberini derin bir üzüntüyle öğrendik.
Yakınlarına ve Alanya halkına başsağlığı
diliyoruz." dedi. 

KULÜPLERDEN MESAJ 
Üyesi olduğu Ga-
latasaray ile Alan-
yaspor Klüpleri de
Tokuş’u andı. GS
mesajında “Divan

kurulu üyesi Şevket Tokuş’un vefat ha-
berini üzülerek öğrenmiş bulunmakta-
yız” sözleri ile taziyesini belirtirken,
Alanyaspor Tokuş’un vefatını derin bir
üzüntü duyduklarını dile getirdi. 3’TE

Tokuş’u 
unutmadılar
1962'de Alanya Moteli kurarak bu-
günkü turistik tesislerin temelini atan
Şevket Tokuş için iş, spor ve siyaset
camiası taziye mesajları yayınladı.

Alanya Aşevi, 120 hanede yaşayan ihtiyaç sahiplerine yıl boyunca günlük 380
porsiyon sıcak götürüyor. Halk Süt ve Halk Mama ile de aileler destekleniyor. 

Aşevi arı gibi çalışıyor Stad ismi dijital medyadan 

Hasan Çavuşoğlu

Alanya’nın önde gelen
eğitim kurumlarından
Hüseyin Girenes Fen
Lisesi’nde boşta olan
müdürlük makamına
kimya öğretmeni Banu
Cankut atandı. Milli
Eğitim Müdürü Yusuf
Yılmaz, “Kimya bran-
şında olan Banu Can-
kut’a bu zor ve önemli görevinde başarılar
diliyoruz.” dedi. 6’DA

Fen lisesine kimyacı müdür 

Banu Cankut

ALTAV’dan
jet çözüm

Büyükşehirden dev ihale



Haziran ayından bu yana artan rötarlar, turist-
lerin seyahat planlarını olumsuz etkiliyor. Bu du-
rum, Türkiye'nin turizm sektöründe önemli
bir yer tutan Alanya'yı da etkiliyor. Turistler, hem
otellerine giderken hem de ülkelerine dönerken
uzun saatler beklemek zorunda kalıyor. TÜR-
SAB Başkan Danışmanı Hamit Kuk, bu du-
rumun turist memnuniyetsizliğine neden
olduğunu vurguladı.

ALANYA'DA RÖTARLAR VE 
TRAFİK SORUNU

Antalya, bu yıl 17 milyon turist ağır-
lamayı hedefliyor. Yoğun uçuş
trafiği, günde her 2 dakikada bir
uçak iniş ve kalkış yapmasına
neden oluyor. Bu durum, özel-
likle Alanya gibi turizm mer-
kezlerinde de ciddi bekleme
sürelerine yol açıyor. Kuk,
"Daha önceleri turisti 2 saat
önceden havalimanına gö-

türüyorduk. Şimdi 6 saat önceden gö-
türüyoruz. Bu durum turistte mem-
nuniyetsizliğe neden oluyor. Turist
son dakikasına kadar tatil yapmak is-
ter" dedi. Alanya'da, şehir içi trafik
de turistlerin şikayetleri arasında yer

alıyor. Kuk, "Kent içi trafik de bir so-
run oluşturuyor. Turistlerden bu

konuda çok sayıda şikayet
alıyoruz" diye ekledi. Tu-
rizmin başkenti Antal-
ya'nın en büyük sorunu-
nun ulaşım olduğunu
belirten Kuk, şehir içi
trafiği ve Alanya yolun-
daki yoğunluğun çözü-
mü için raylı sistemin
önemine dikkat çekti.

RAYLI SİSTEM ÇÖZÜMÜ
Kuk, sosyal medyada yaptığı açıklamada, "Gazi-
paşa Havalimanı ile Antalya Havalimanı'nı ray-
lı sistemle birleştirerek turizm rakamlarını kısa
sürede 30 milyona ulaştırabiliriz" ifadelerini
kullandı. Raylı sistemin, hem şehir içi trafiği ra-
hatlatacağını hem de turistlerin ulaşımını ko-
laylaştıracağını belirtti. Bu yatırımın, Alanya ve
Antalya arasında daha hızlı ve konforlu bir ula-
şım imkanı sunacağını vurguladı.
ALANYA'NIN TURİZM POTANSİYELİ
Alanya, Türkiye'nin en önemli turizm merkez-
lerinden biri olarak öne çıkıyor. Muhteşem plaj-
ları, tarihi ve doğal güzellikleri ile her yıl mil-
yonlarca turisti ağırlıyor. Ancak, rötarlar ve tra-
fik sorunları, turistlerin tatil deneyimini olum-
suz etkiliyor. Alanya'nın turizm potansiyelini tam

anlamıyla kullanabilmesi için ulaşım altyapısının
iyileştirilmesi gerektiğini turizm sektör temsil-
cileri vurgulamaya devam ediyor. Raylı sistem
projelerinin hayata geçirilmesi, Alanya'nın turizm
sektöründe daha da büyümesini sağlayabilir. Tu-
ristlerin havaalanlarından otellerine ve turistik
yerlere daha hızlı ve konforlu bir şekilde ulaş-
ması, memnuniyet düzeyini ve bölgenin cazi-
besini daha da artıracağı öngörülüyor. 
n www.alanyapostasi.com.tr/Alkın BİRİCİK

2 Ağustos 2024 tarihinden bu yana
Instagramın kapalı kalması onlarca
sektörü olumsuz etkilerken, bunlardan
biri de turizm sektörü oldu. Sosyal
medya platformunda paylaşım yapa-
mayan tatilciler ve vatandaşların ne za-
man açılacağını sorduğunda bilgi ala-
mıyor olması önemli bir sorun ha-
line geldi. Instagramın uzun
süre açılmaması duru-
munda ise Alanya’nın mi-

safir kaybetmesi gündemde. Konuyla ilgili
açıklamalarda bulunan ALTAV Basın Söz-
cüsü Alper Gencelli turizm sektörünün
daha fazla zarar görmemesi için ınstagra-
mın bir an önce açılması gerektiğini belirtti. 

ALANYA’NIN İMAJI ZEDELENİYOR 
Alper Gencelli açıklamasında "Türkiye

Cumhuriyeti devleti, Gazze’de ya-
şanan insanlık dışı olaylara İs-

rail devleti yanlısı bakan Ins-
tagrama tepki amaçlı olarak

erişim durdurma kararı aldı. Instagramda pay-
laşımları gözden geçirmesi için bir süre verildi.
Elbette dünyada oluşan soykırımcı ve yanlı pay-
laşımlara tepki göstermeliyiz ancak bunun için
bir süre belirlenmesi gerektiğini düşünüyorum.
Türkiye’de Instagram 3 gündür kapalı ve bunun
daha fazla uzamaması gerekiyor. Turizm açısın-
dan bakıldığında ülkemizde tatil yapan insanlar,
Türkiye ve Alanyamız ile ilgili paylaşımlar yapmak
istediklerinde Instagrama giremiyorlar. Sebebi-
ni ve ne zaman açılacağını otellere ve yetkilile-

re sorduklarında ise net bilgi alamıyorlar. Bu du-
rum turizm sektörünü çok olumsuz etkiliyor. Ins-
tagram kapalı kalmaya devam ettikçe Türkiye’nin
turizm imajı zedeleniyor. Ülkemize turist gel-
mesini engelleyici bir unsur olarak bu durum tu-
rizmini tehdit ediyor. Ancak yetkililer arasında gö-
rüşmelerin devam ettiğine ve sürecin olumlu geç-
tiğine dair haberler de alıyoruz. Kısa süre içeri-
sinde bu kısıtlamanın kaldırılacağını umuyoruz"
dedi. n www.alanyapostasi.com.tr / Fatma Bedia
UYAR

15 Eylül itibarıyla yürürlüğe girecek olan ‘doğ-
rulanmış ilan’ düzenlemesi ile ilan sitelerinde-
ki sahte ve yanıltıcı ilanların önüne geçilmesi
planlanıyor. Bu düzenlemeye göre, konut satışı
yapmak isteyen kişilerin e-Devlet üzerinden
emlakçı yetkilendirmesi yapması gerekecek.
Alanya Emlakçılar Derneği (ALEMDER)
Başkanı Özgür Erbaş, bu sürecin zor ama
oldukça faydalı olacağını belirtti. Erbaş,
“Bu uygulamada müşteri ve emlakçı ara-
sında yetki belgesi sözleşmesi imzalanı-
yor. Bu belge yapılan diğer sözleşmeler-
le birlikte sisteme yükleniyor. Bu iş-
lemler gerçekleştikten sonra ilan ve-
rilebilecek. Kimse kafasına göre
ilan veremeyecek. Bu uygulama
çok iyi oldu. İlanı gören alıcılar
da zarara uğramamış olacak.
Burada emlakçılar da düşü-
nülüyor ancak asıl amaç ver-
gi kaçakçılığının önüne geç-
mek” dedi.

EMLAKÇILARA
DOLANDIRICILIK UYARISI

Alanya’da uzun zamandır krizle mücadele eden
emlak sektörü, şimdi de dolandırıcıların radarına
girmiş durumda. Emlak sektör temsilcileri, em-
lakçıları dolandırıcılara karşı dikkatli olmaları ko-

nusunda uyardı. Dolandırıcılar, emlak ilan si-
teleri üzerinden emlakçılarla iletişime geçip,
hediye kazandıklarını söyleyerek emlakçıla-
rın tüm bilgilerini alıp ortadan kayboluyor-
lar. ALEMDER Başkanı Özgür Erbaş, do-
landırıcıların yöntemleri hakkında bilgi ve-

rerek, “Arkadaşlarımızı arayıp yakınla-
rının Sahibinden.com’da çalıştığını

söylüyorlar. Yardımcı olabilecek-
lerini ve kampanya ya da hediye
sunabileceklerini ifade ediyorlar.
Kabul ettikten sonra ise bir
mail ile bir kod gönderiyorlar.
Siz kodu kabul ettiğiniz anda
bütün hesaplarınızı ele geçiri-
yorlar. Daha sonra hesaplar-

daki dairelerin fiyatlarında değişiklik yapıp müş-
terilerden kaparo alıyorlar ve ortadan kaybolu-
yorlar” dedi. Erbaş, tüm emlakçılara dikkatli ol-
maları çağrısında bulunarak, “Sahibinden.com
kurumsal bir firma. Kimseyi arayıp hediye gön-
dermez” diye konuştu.

GÜVENLİ EMLAK PİYASASI İÇİN
ADIMLAR ATILIYOR

Yeni düzenleme ve dolandırıcılık uyarıları, Alan-
ya’da emlak piyasasının daha güvenli hale gel-
mesi için atılan önemli adımlar olarak öne çıkı-
yor. ‘Doğrulanmış ilan’ düzenlemesi ile sahte ilan-
ların önüne geçilecek, e-Devlet üzerinden yapı-
lacak yetkilendirme ile güvenilirlik sağlanacak.
Ayrıca, dolandırıcılara karşı yapılan uyarılar ile
emlakçılar daha bilinçli hareket edecek.Bu yeni
düzenlemeler ve önlemler sayesinde, Alanya’da
emlak sektörünün daha şeffaf ve güvenilir bir ya-
pıya kavuşması hedefleniyor. Hem emlakçılar
hem de alıcılar, bu gelişmeler sayesinde daha gü-
venli bir emlak piyasasında işlem yapabilecek. n
www.alanyapostasi.com.tr / Fatma Bedia UYAR

Alanya, su altındaki büyüleyici dünyasıyla dalış
tutkunlarının vazgeçilmez adresi olmaya devam
ediyor. Deneyimli dalış eğitmeni Ferit Altürk,
Alanya’nın eşsiz dalış noktaları, tarihi batıkları
ve doğal mağaraları ile dalış turizmine olan kat-
kılarını Alanya Posta Medya’ya anlattı. Altürk, da-
lış turizminin bölge ekonomisine sağladığı fay-
dalara ve çevre koruma çalışmalarının önemi-
ne dikkat çekiyor. Alanya’nın su altı dünyasının
benzersiz olduğunu belirten Altürk, “Alanya, Ak-
deniz’in en güzel dalış noktalarından birine sa-
hip. Su altı mağaraları, tarihi batıklar ve zengin
deniz yaşamı, burayı dalış tutkunları için vaz-
geçilmez kılıyor. Özellikle Kızıl Kule’nin önündeki
dalış noktaları ve Fosforlu Mağara gibi yerler, her
yıl binlerce dalış meraklısını ağırlıyor” dedi.

TARİHİ BATIKLAR VE 
DOĞAL MAĞARALAR

Altürk, Alanya’nın tarihi ve doğal yapısının da-
lış turizmine büyük katkı sağladığını vurgulaya-
rak, “Alanya kıyılarında birçok tarihi batık bu-
lunuyor. Bu batıklar, dalış tutkunları için eşsiz bir
deneyim sunuyor. Ayrıca, doğal mağaralar ve re-
sifler, bölgenin su altı ekosisteminin ne kadar zen-

gin olduğunu gözler önüne seriyor” şeklinde ko-
nuştu.

DALIŞ TURİZMİNİN EKONOMİK
KATKISI

Dalış turizminin Alanya ekonomisine olan kat-
kısına da değinen Altürk, “Dalış turizmi, Alan-
ya’nın turizm gelirlerinin önemli bir kısmını oluş-
turuyor. Her yıl binlerce yerli ve yabancı turist,
sadece dalış yapmak için Alanya’yı ziyaret ediyor.
Bu da konaklama, yeme-içme ve diğer turizm hiz-
metlerine olan talebi artırıyor” ifadelerini kul-
landı.

ÇEVRE KORUMA VE 
SÜRDÜRÜLEBİLİR TURİZM

Altürk, dalış turizminin sürdürülebilir olması için
çevre koruma çalışmalarının önemine dikkat çe-
kerek “Dalış turizminin devamlılığı için su altı
ekosistemimizi korumamız gerekiyor. Bu bağ-
lamda, yerel yönetimler ve dalış merkezleri ola-
rak çevre koruma projelerine destek veriyoruz.
Plastik atıkların azaltılması ve su altı temizliği gibi
projelerle, denizlerimizi korumak için çalışıyo-
ruz” dedi.
n www.alanyapostasi.com.tr/Alkın BİRİCİK
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Instagrama getirilen erişim engelinin ne kadar süreceği bilinmezken, sosyal medya plat-
formunun uzun süre kapalı kalması halinde misafir sayılarında azalma yaşacağı belirtiliyor. 

Alanya’da emlak piyasasında 15 Eylül’den itibaren yürürlüğe girecek olan yeni düzenleme,
sektöre önemli değişiklikler getirecek. Emlakçılar ve konut satışı yapmak isteyenler için zo-
runlu hale gelecek bu yeni düzenlemenin dolandırıcılık olaylarının önüne geçmesi hedefliyor.  

Alanya, muhteşem doğal güzellikleri ve tarihi zenginlikleriyle turizmin gözde merkezlerinden biri olmaya devam edi-
yor. Ancak, bu güzel ilçemiz sadece yüzeydeki güzellikleriyle değil, su altındaki büyüleyici dünyasıyla da dikkat çe-
kiyor. Alanya’nın dalış turizmi potansiyeli üzerine görüşlerini paylaşan deneyimli dalış eğitmeni ve su altı belgeseli
yapımcısı Ferit Altürk, bölgenin su altı zenginliklerini ve dalış turizmine olan katkılarını Alanya Posta Medya’ya anlattı.

Türkiye Seyahat Acentaları Birliği (TÜRSAB) Başkan Danışmanı Hamit Kuk,
havalimanlarındaki rötarların turistlerden gelen şikayetleri artırdığını belirtti.

Alanya Ziraat Odası Başkanı Tahir Gökte-
pe, Alanya’nın verimli topraklarında kolayca
yetişen dikenli incirin taşların arasında dahi
büyüyebildiğini vurguladı. Bu dayanıklı
meyvenin bölge halkı tarafından çeşitli
şekillerde kullanıldığını ifade eden Gökte-
pe, “Dikenli incir, sadece doğrudan tüketim
için değil, aynı zamanda dondurma yapı-
mında ve diğer birçok farklı alanda da kul-
lanılabiliyor” dedi.

“ALANYA’NIN İKLİMİNE 
ÇOK UYGUN”

Alanya’nın tropikal meyve yetiştirmek için
son derece uygun bir iklime sahip olduğu-
nu dile getiren Göktepe, bölgedeki üretici-
lere teknik bilgi ve materyal temini konu-
sunda destek verdiklerini belirtti. “Bu
meyve Alanya’nın iklim koşullarına çok uy-
gun ve rahatça yetişebiliyor” şeklinde ko-
nuştu.
SAĞLIK ÜZERİNDE Mİ ETKİLERİ 
Göktepe dikenli incirin sağlık üzerinde ki
etkilerini de şu sözlerle aktardı, “İçerdiği
yüksek miktarda vitamin ve mineraller
sayesinde sağlık açısından bir-
çok fayda sunuyor. Özel-
likle bağırsak hastalıkları-
nın tedavisinde önemli
bir rol oynayan bu meyve,
sindirim sistemini dü-
zenleyici etkisiyle biliniyor.
Aynı zamanda bağışıklık
sistemini güçlendiren ve
enerji seviyelerini ar-
tıran dikenli in-
cir, sağlıklı bir
yaşam sürmek
isteyenler için
ideal bir be-
sin kayna-
ğı.” 
n Özgür
YILMAZ

İnstagram yasağı sektörde kaygı yarattı 

Emlak sektöründe yeni dönem

Dalış turizminin yükselen yıldızı Alanya

Havalimanlarındaki rötarlar Havalimanlarındaki rötarlar 
turistlerin şikayetlerini artırıyor

Alanya Ziraat Odası Başkanı Tahir
Göktepe, dikenli incirin sağlık açı-
sından taşıdığı öneme dikkat çek-
ti. Göktepe, bu tropikal meyvenin
yüksek vitamin içeriğiyle özellik-
le bağırsak hastalıklarının tedavi-
sinde etkili olduğunu belirtti.

Dikenli incir:
Alanya’nın gizli
vitamin deposu

Alper Gencelli

Özgür Erbaş

Tahir Göktepe

Ferit Altürk

Hamit Kuk
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Geçtiğimiz cuma günü, Cuma Pazarı'ndaki
işyerinden çıkarak evine gitmek üzere

araç beklerken yere yığılan Şevket Tokuş, te-
davi için kaldırıldığı Alanya Anadolu Hasta-
nesi'nde hayatını kaybetti. Geçtiğimiz ayar-
da evinde düşerek kalçasını kıran Tokuş’un
bu rahatsızlığına bağlı olarak damar tıka-
nıklığı yaşadığı ve vücudunda emboli attığı öğ-

renilirken ölüm nedeni bu şekilde rapor edil-
di. 94 yaşında hayatını kaybeden Şevket To-
kuş, Gürses Camii’nde öğle namazına mü-
teakip kılınan cenaze namazı sonrası Bektaş
Aile Mezarlığı’nda toprağa verildi. ÖHEP, AL-
TAV ve ALTİD’İn kurucuları olmakla birlik-
te Cumhuriyet Gazetesi’nin yönetim kuru-
lunu oluşturan Cumhuriyet Vakfı üyesi olan

İnşaat Mühendisi Tokuş, 1950’lerde Antalya-
Alanya Karayolunun yapımında çalışan mü-
hendislerden birisi idi. Tokuş’un dün yapılan
cenaze törenine Alanya Belediye Başkanı Os-
man Tarık Özçelik, önceki dönem belediye
başkanları, ALTSO Başkanı Eray Erdem
protokol üyeleri, siyasi parti yöneticileri ve
STK temsilcileri de katıldı.   n Özgür YILMAZ

Alanya’da bir dönem belediye başkanlığı
yapan ve iş dünyasında başarılı çalışmalarıyla
tanınan Şevket Tokuş'un vefatı, üzüntüyle
karşılandı. Geçtiğimiz hafta rahatsızlanarak
tedavi altına alınan Tokuş, doktorların tüm
müdahalelerine rağmen hayatını kaybetti.
Son yolculuğuna uğurlanan Tokuş için bir-
çok kişi ve kurum taziye mesajları yayımla-
dı.

TOKUŞ İÇİN YAYIMLANAN 
TAZİYE MESAJLARI

28. Dönem AK Parti Antalya Milletvekili Mev-
lüt Çavuşoğlu: "Alanya Belediyesi Eski Baş-
kanlarımızdan, değerli büyüğümüz Şevket
Tokuş’a Allah’tan rahmet, kıymetli ailesine
başsağlığı ve sabır diliyorum. Eğitim başta ol-
mak üzere Alanya’mızın gelişimine sağladı-
ğı katkıları ve hizmetlerini hep hayırla yâd
edeceğiz. Mekanı cennet olsun."

Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Öz-
çelik: "Bir dönem Alanya Belediye Başkan-
lığı görevini yürüten değerli İş İnsanı Şevket
Tokuş'un vefat haberini derin bir üzüntüy-
le öğrendik. Kendisine Allah'tan rahmet, ai-
lesine, yakınlarına ve Alanya halkına baş-
sağlığı diliyoruz."

AK Parti MKYK Üyesi Kuddusi Müftüoğlu:
"Bir dönem Alanya Belediye Başkanlığı gör-
evini yapmış, Alanyamıza hizmet ve katkı-
larıyla her zaman hatırlanacak olan değer-
li büyüğümüz Şevket Tokuş'un vefat habe-
rini derin bir üzüntüyle öğrenmiş bulun-
maktayım. Kendisine Allah'tan rahmet, ailesi
ve yakınlarına başsağlığı dilerim. Mekanı cen-
net olsun."

AK Parti Alanya İlçe Başkanı Mehmet Şarani
Tavlı: "Bir dönem Alanya Belediye Başkan-

lığı görevini üstlenmiş olan değerli büyüğü-
müz Şevket Tokuş'un vefat haberini derin bir
üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayız. Hiz-
metleri ve Alanya'ya olan katkılarıyla hatı-
ralarımızda her zaman yer alacaktır. Ken-
disine Allah'tan rahmet, ailesine, yakınları-
na ve tüm Alanya halkına başsağlığı dilerim.
Mekânı cennet olsun."

CHP Alanya İlçe Başkanı Bülent Kan-
demir: "Önceki dönem Alanya Bele-
diye Başkanlarımızdan İş İnsanı Şev-
ket Tokuş’un vefat haberini derin bir
üzüntüyle öğrendik. Kendisine Al-
lah’tan rahmet, ailesine, yakınlarına ve
Alanya’da yaşayanlara sabır diliyo-
ruz."

Önceki dönem belediye baş-
kanlarından Cengiz Aydo-
ğan: "1980-82 Alanya Be-
lediye Başkanı, değerli
ağabeyim Şevket To-
kuş'u maalesef kay-
bettik. Çok üzgünüm.
İyi yetişmiş, çok ça-
lışkan, başarılı örnek
insandı. Ailesinin, ya-
kınlarının, sevenlerinin büyük acılarını pay-
laşıyor sabır ve başsağlığı diliyorum. Yüce Al-
lah rahmet eylesin, mekanı Cennet olsun."

Önceki dönem belediye başkanlarından
Adem Murat Yücel: "Bir dönem Alanya Be-
lediye Başkanlığı görevinde bulunmuş kıy-
metli büyüğümüz Şevket Tokuş'un vefat
haberini derin bir üzüntüyle öğrendim. Hiz-
metleri ve kentimize olan katkılarıyla her za-
man hatıralarımızda olacak Başkanımıza Al-
lah'tan rahmet, ailesine ve tüm Alanya hal-
kına başsağlığı dilerim."

Corendon Alanyaspor: "Alanya Belediyesi eski
başkanlarından Şevket Tokuş’un vefatını
derin bir üzüntüyle öğrenmiş bulunuyo-
ruz. Merhuma Allah’tan rahmet, ailesine ve
yakınlarına başsağlığı dileriz."

Galatasaray: "Kulübümüzün 2847 si-
cil numaralı Divan üyesi Şevket To-
kuş’un vefat haberini üzülerek öğ-
renmiş bulunmaktayız. Merhuma
Allah'tan rahmet, ailesine, yakın-
larına ve camiamıza başsağlığı di-

leriz."

Alanya Ziraat Odası Başka-
nı Tahir Göktepe: "Bir dö-

nem Alanya Belediye
Başkanlığı yapmış olan
değerli büyüğümüz
Şevket Tokuş'un ve-
fat haberini derin
bir üzüntüyle öğ-
renmiş bulun-
maktayım. Güzel
Alanyamıza yap-
mış olduğu hiz-
metler her za-

man Alanyalı hemşehrilerimizin hatırala-
rında yer alacaktır. Kendisine Allah'tan rah-
met, ailesine ve tüm Alanyalı hemşehrileri-
mize başsağlığı diliyorum. Mekânı cennet ol-
sun inşaallah."

CHP 22. Dönem Antalya Milletvekili Feridun
Babaoğlu: "Değerli büyüğümüz, önceki dö-
nem Alanya Belediye Başkanlarından Şevket
Tokuş'un vefat haberini üzüntü ile haber al-
dım. Allah'tan rahmet diliyorum. Ailesine,
dostlarına ve Alanyalı'lara başsağlığı diliyo-
rum. Anıları yaşasın."   n Özgür YILMAZ

Antalya'nın Altınova Sinan Mahallesi Ha-
nımeli Sokak üzerinde hurda malzemelerin
toplandığı geri dönüşüm tesisinde, saat
20.30 sıralarında yangın çıktı. 112 Acil
Çağrı Merkezine işletmede çalışanların kal-
dığı konteynerlerin yandığı ve içeride in-
sanların bulunabileceğinin ihbar edilmesi
üzerine bölgeye Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiye Daire Başkanlığı'na bağlı çok sa-
yıda itfaiye ekibi sevk edildi.
KISA SÜREDE MÜDAHALE EDİLDİ
Kısa sürede olay yerine gelen itfaiye ekiple-
rinin yaklaşık yarım saatlik çalışmasının ar-
dından yangın kontrol altına alındı. Çalı-
şanların yangından kısa bir süre önce dışa-
rı çıkmaları muhtemel bir facianın yaşan-
masını engelledi. İtfaiye ekipleri işletmede
bulunan iş makinelerinin yardımıyla so-
ğutma çalışmalarını tamamladı. İşletmenin
hemen bitişiğinde bulunan bir başka iş ye-
rinde ise çalışanlar ve işletme sahipleri

yangının kendi dükkanlarına sıçramaması
için hortumlarla yangına müdahale etmeye
çalıştı.
ENDİŞELİ GÖZLERLE İZLEDİLER
İşletmede görevli Ali Özden isimli vatandaş,
yangını haber alır almaz geldiğini belirterek,
"Geldim bir baktım konteyner yanıyor. He-
men itfaiyeye haber verdik" dedi. Arif Çiçek

ise, "Karşı dükkandaydık yemeğe oturacağı-
mız sırada dumanları gördük. Alevler bir
anda yükseldi. Vakit kaybetmeden itfaiyeyi
aradık" şeklinde konuştu. Yangın itfaiye
ekiplerinin yaklaşık 1.5 saatlik çalışmasının
ardından tamamen söndürüldü. İtfaiye ekip-
lerinin söndürme ve soğutma çalışanlarını
vatandaşlar endişeli gözlerle izledi. n İHA

Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı tarafından genel
trafik uygulaması yapıldı. Yapılan uygulamada 826
araç kontrol edilerek 53 araca 146 bin 350 TL cezai
işlem uygulandı. Uygulamada 5 araç trafikten men
edilirken, 2 aranan şahıs yakalandı.  n Alanya Kay-
makamlığı/Bülten

Olay, Mahmutlar Mahallesi’nde meydana geldi. Uk-
rayna uyruklu Maksym Khromov (36) isimli şahıs gir-
diği bir anlık bunalım sonucunda evinin üst katın-
daki merdivenlerine kendini iple astı. Eve gelen ai-
lesi durumu fark edince 112 Acil Çağrı Merkezi’ne
ihbarda bulundu. Olay yerine jandarma ve ambulans
sevk edildi. Sağlık ekipleri yaptıkları kontrolde Khro-
mov’un hayatını kaybettiğini belirledi. Ukraynalı ada-
mın cansız bedeni savcı ve jandarma incelemesinin
ardından Alanya Belediye Morgu’na kaldırıldı. Jan-
darma olayla ilgili inceleme başlattı.  n wwww.alan-
yapostasi.com.tr/Alkın BİRİCİK

Olay, Kestel Mahallesi’nde meydana geldi. Ç.B. (44)
girdiği bir anlık bunalım sonucunda evde bulduğu 15
adet hapı içti. Ailesi tarafından fark edilen Ç.B. 112
Acil Çağrı Merkezine yapılan ihbarın üzerine olay ye-
rine gelen ambulansla hastaneye kaldırıldı. Ç.B’nin
hayati tehlikesinin devam ettiği öğrenilirken, jan-
darma olayla ilgili inceleme başlattı. n www.alanya-
postasi.com.tr/Mert Cantürk

1980-1982 yılları arasında Alanya Belediye Başkanlığı yapan başarılı iş insanı Şevket Tokuş son yolculuğuna uğurlandı.

Alanya'nın Eski Belediye Başkanı ve İş İnsanı Şevket Tokuş'un vefatının ardından protokol üyeleri
ve çeşitli kurumlar tarafından yayımlanan taziye mesajları büyük bir üzüntü ve saygı ile karşılandı.

Antalya’da hurda malzemelerin bulun-
duğu bir işletmede çıkan yangın pani-
ğe neden oldu. Gökyüzünü siyah du-
manların kapladığı yangın çok sayıda it-
faiye ekibinin müdahalesi ile çevrede-
ki iş yerlerine sıçramadan söndürüldü.

Tokuş son yolculuğuna uğurlandı

Şevket Tokuş'a veda mesajları

Şevket Tokuş

Alanya’da jandarmanın yaptığı uygula-
mada 53 araca 146 bin 350 TL cezai işlem
uygulandı. Uygulamada 5 araç trafikten
men edilirken, 2 aranan şahıs yakalandı.

Alanya’da 36 yaşındaki Ukrayna uyruklu
şahıs girdiği bir anlık bunalım sonucun-
da kendini evinde asarak canına kıydı.

Alanya’da 44 yaşındaki Ç.B. 15 adet
hap içerek canına kıymak istedi. 

Jandarmadan Jandarmadan 
53 sürücüye 53 sürücüye 
146 bin TL ceza

15 adet hap içerek
canına kıymak istedi

Ukraynalı şahıs
kendini astıkendini astı

Antalya'da 
geri dönüşüm
tesisinde 
korkutan 
yangın



Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Kadın Kolları Genel Başkanlığına seçilen Asu
Kaya'yı tebrik eden Antalya Milletvekili Aykut Kaya, "Cumhuriyet Halk

Partisi 15. Kadın Kolları Olağan Kurultayı'nda kıymetli delegelerimi-
zin teveccühleri sonucunda başkan seçilen Sayın Dr. Asu Kaya veki-
limizi ve yönetimini tebrik ediyor, çalışmalarında üstün başarılar
diliyoruz. Önceki Başkanımız başkanımız Sayın Aylin Nazlıaka’ya ve
ekibine emekleri için teşekkür ediyoruz. Partimize ve ülkemize ha-
yırlı olsun." n Kerim TOKSÖZ

Bünyesinde 102 muhtarı barındıran
Alanya Muhtarlar Derneği'nin bulun-

duğu Köy Dolmuş Durağı'nın yanın-
daki bina, Kentsel Dönüşüm

Projesi kapsamında yıkılır-
ken, yerine yeni bina

inşa edilecek. Bina-
ların yıkılması
nedeniyle ne-
reye taşınacak-
larını düşünen
Alanya'da 102
muhtarın im-
dadına Bele-
diye Başkanı
Osman Tarık
Özçelik ye-
tişti. Başkan
Ö z ç e l i k ,
seçim dö-
neminde
Milliyetçi
Hareket
Partisi ile
AK Par-

ti'nin oluşturduğu Cumhur İttifakı'nın
adayı Adem Murat Yücel'e açık açık des-
tek veren İspatlı Muhtarı Hasan Yük-
sel'in başkanlığını yaptığı Muhtarlar
Derneği'ne Cikcilli ek Hizmet Bina-
sı'ndan oda tahsis etti. 

YÜKSEL'İN SİYASETİNE 
RAĞMEN DIŞLAMADI

Başkan Özçelik'in seçim döneminde ken-
disi yerine rakibi Yücel'e açık destek
veren Hasan Yüksel'e rağmen 102 muh-
tarın olduğu Muhtarlar Derneği'ne oda
tahsis etmesi muhtarlar tarafından tak-
dir toplarken, Muhtarlar Derneği Baş-
kanı Hasan Yüksel'in ise oda bütçesinden
bir daire kiralayıp, derneği taşıyamama-
sına ise tepki gösterdiler. Başkan Özçe-
lik'e derneğe oda tahsisi etmesinden
dolayı teşekkür eden muhtarlar, "Bizim
Dernek Başkanı, seçim döneminde siya-
set yaptı ama Osman Başkan, darda
kalan derneği siyaset yapıp, açıkta bırak-
mak yerine oda tahsis etti. Bu jestinden
dolayı Osman Başkana teşekkür ederiz"
dediler. n Kerim TOKSÖZ

Kendi sosyal
medya hesap-
larından bir

mesaj yayınlayan Başkan Böcek şunları söyledi:
"Cumhuriyet Halk Partisi Olağan Kadın Kolları
Kurultayı'nda Kadın Kolları Genel Başkanı se-
çilen Asu Kaya'yı ve yönetimini tebrik ediyor,
yeni görevlerinde başarılar diliyorum. Kadınla-
rımızın kararlılığı ve vizyonuyla daha adil, eşit
ve güçlü bir geleceğe doğru hep birlikte yürü-
yoruz."  n Kerim TOKSÖZ

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İlçe Gençlik
Kolları Kongresi, Pazar günü Kültür Merke-
zi'nde yapıldı. Onur Yönet ile Mahmuthan
Dolapçı'nın başkanlık için yarıştığı seçimi 
199 oy alan Mahmut Dolapçı kazanırken,
rakibi Onur Yönet ise 180 oy alabilmişti. 
Seçimi kazanıp, görevine başlayan CHP İlçe

Gençlik Kolları Başkanı Mahmuthan Dolap-
çı'yı ilk ziyaret eden isim Belediye Başkanı
Osman Tarık Özçelik oldu. Dün CHP İlçe Teş-
kilatı'na giden Başkan Özçelik, "CHP Alanya
Gençlik Kolları Başkanlığı’na seçilen Mah-
muthan Dolapçı’yı tebrik edip, başarılar dile-
dik" dedi. 
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Seçimden önce verdiği sözleri bir bir
yerine getirmeye devam edeceğini
söyleyen Antalya Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Muhittin Böcek, "Birileri
çıkıp televizyonlarda CHP’li belediyeler
SGK borçlarını ödesin dedi. 5 yıl önce
beni bağrınıza bastığınızda Türkiye’nin
bütçesine göre en borçlu belediyesini dev-
ralmıştık ama biz belediye-
mizde tasarruflarımızı
yaptık ve bugün
günü geçmiş hiçbir
kurum kuruluşa
borcumuz yoktur.
15 bin 500 çalışa-
nımız teri soğu-
m a d a n
maaşlarını alır-
lar. SGK’ya hiçbir
borcumuz yoktur.
Seçim öncesi ver-
diğimiz sözleri bir
bir yerine getir-
meye devam edece-
ğiz" dedi. n Kerim
TOKSÖZ

'Tek kuruş
borcumuz yok'
Antalya Büyükşehir Belediye
Başkanı Muhittin Böcek, 2019
yılının Nisan ayında devral-
dıkları belediyeyi borçsuz
hale getirdiklerini söyledi 

Başkan Özçelik, seçim döneminde MHP'li Adem Murat
Yücel'e açık destek veren İspatlı Mahalle Muhtarı Hasan
Yüksel'in başkanlığını yaptığı Muhtarlar Derneği'nin
Cikcilli ek Hizmet Binası'na taşınmasına onay verdi. 

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, partisinin Kadın Kolları Genel
Başkanlığına seçilen Asu Kaya ve yönetim kurulu üyelerini tebrik eden ilk isim oldu 

Başkan Özçelik, partisinin İlçe Gençlik Kolları Başkanlığına seçilen
Mahmuthan Dolapçı'yı ziyaret ederek, yeni görevinde başarı diledi

Muhtarlara Özçelik kucak açtı

İlk tebrik Böcek'ten

Özçelik'ten hayırlı olsun ziyareti

'Partimize hayırlı olsun'

Osman Tarık Özçelik Hasan Yüksel

Aykut Kaya

Muhittin Böcek



Alanya'da bir otelde konaklayan çift, bir
tur acentesinden kanyon turu satın
aldı. Ancak otellerini değiştirdikleri için
tura farklı bir otelden katılacaklarını
firmaya bildirmelerine rağmen, tura
alınmadılar ve kendileriyle iletişime ge-
çilmedi. Ayrıca, ödedikleri paranın iade
edilmediği konusunda da şikayette bu-
lundular. Şikayet üzerine hızla hare-
kete geçen ALTAV ve TÜRSAB Alanya
BTK yetkilileri, çiftle iletişime geçerek
sorunu çözüme kavuşturdu. ALTAV
Basın Sözcüsü Alper Gencelli, turistle-
rin Alanya'da iyi bir tatil tecrübesi ya-
şamasının öncelikli hedefleri olduğunu
belirterek, "Bu tür aksaklıklar yaşandı-
ğında derhal müdahale ederek çözüm
üretiyoruz. TÜRSAB Alanya BTK Baş-
kanımız Kerim Sarıkaya da devreye gi-
rerek acentenin uyarılması ve gerekli
yaptırımların uygulanması konusunda
girişimlerde bulundu" dedi.
“BİR MEMNUN TURİST BİN
YENİ TURİST DEMEKTİR”

Gencelli, Alanya'ya gelen misafirlerin
en iyi şekilde ağırlanması için çalıştık-
larını vurguladı ve "Bir memnun turist,
bin yeni turist demektir" ifadesini kul-
landı. Turist çift, ALTAV ve TÜRSAB
yetkililerine yaşadıkları sürece hızlı bir
şekilde dahil olarak çözüm sağladıkları
için teşekkür etti ve tatillerinin geri ka-
lanını keyifli bir şekilde geçireceklerini
belirtti. n Sabiha TATLIYER

Kısa sürede etkili sonuçlar sunarak
daha fit ve sağlıklı bir vücuda kavuş-
mayı sağlayan Reformer pilates, klasik
pilatesin özel bir ekipman olan "refor-
mer" ile yapılan bir versiyonu olarak va-
tandaşlar özellikle de kadınlar
tarafından yoğun ilgi görüyor. Pilateste
yapılan hareketlerin direncini ve etkin-
liğini artırarak daha derin kas grupla-
rını çalıştırmayı sağlayan “Reformer”
ekipmanıyla yapılan reformer pilatesin
temel özelliklerini Alanya Posta Med-
ya’ya anlatan Kübra Ömür, "Reformer,
vücut ağırlığını ve yayların direncini
kullanarak yapılan egzersizlerle, hem
güçlenmeyi hem de esnekliği artırır.
Bu, klasik pilatesten farklı olarak daha
kapsamlı bir antrenman sunar" diye
konuştu.

POPÜLERİTESİNİN NEDENLERİ
Reformer pilatesin giderek daha fazla
kişi tarafından tercih edilmesinin birçok
nedeni olduğunu belirten Ömür, bu il-
ginin artmasının temel nedenlerini
şöyle sıraladı: "Reformer pilates, diğer
egzersiz yöntemlerine kıyasla daha hızlı
ve etkili sonuçlar sunuyor. İnsanlar, kısa
sürede daha fit bir vücuda sahip olmak
istiyorlar ve reformer pilates bu beklen-
tiyi karşılıyor." Ömür, ayrıca reformer pi-
latesin eğlenceli ve motive edici
yapısının da tercih edilmesinde büyük
rol oynadığını belirterek, "Reformer pi-
lates, rutin egzersizlerden sıkılanlar için
farklı ve dinamik bir alternatif sunar.
Her ders, farklı kombinasyonlar ve ha-
reketlerle çeşitlendirilir, bu da katılım-
cıların ilgisini canlı tutar" dedi.

VÜCUT VE ZİHİN 
ÜZERİNDE Kİ ETKİLERİ

Reformer pilatesin sadece fiziksel değil,
zihinsel faydaları da bulunduğunu söy-
leyen Ömür, "Reformer pilates, kasları
güçlendirirken aynı zamanda esnekliği
artırır. Bu da genel vücut sağlığını des-
tekler. Ayrıca, doğru nefes teknikleri ile
uygulandığında stres seviyesini düşürür
ve zihinsel rahatlama sağlar" ifadelerini
kullandı.

“HAREKETSİZ YAŞAM
SÜRENLER İÇİN İDEAL”

Egzersiz sırasında kullanılan reformer
aletinin, vücudun farklı bölgelerini
hedef alarak çalıştırdığını bu sayede
denge, koordinasyon ve duruş bozuk-
lukları gibi sorunlara çözüm sundu-
ğunu söyleyen Ömür, "Özellikle masa
başı çalışanlar ve hareketsiz bir yaşam
tarzı sürenler için reformer pilates
ideal bir egzersiz. Omurga sağlığını
korur ve postür düzeltilmesine yar-
dımcı olur" açıklamasında bulundu.

FARKLI YAŞ GRUPLARINA
UYGUN

Reformer pilatesin her yaş grubuna
hitap eden bir egzersiz yöntemi olarak
da öne çıktığını da belirten Ömür,
"Hem gençler hem de yaşlılar bu eg-
zersizden büyük fayda görüyor. Özel-
likle yaşlı bireyler için kemik
yoğunluğunu artırmak ve kas kaybını
önlemek adına çok önemli bir yöntem"
diyerek reformer pilatesin geniş bir kit-
leye hitap ettiğini vurguladı. Ömür,
gençlerin spor performansını artırmak
ve sakatlanmaları önlemek amacıyla da
reformer pilatesi tercih ettiğini, yaşlıla-
rın ise hareket kabiliyetini korumak ve
günlük yaşam kalitesini artırmak için
bu egzersizi benimsediklerini belirte-
rek, "Reformer pilates, yaşa bağlı kas ve
eklem sorunlarını minimize ederek,
daha aktif ve sağlıklı bir yaşam sürdür-
meyi destekler” dedi.

SONUÇLAR KISA SÜREDE
GÖRÜLÜYOR

“Reformer pilatesin diğer egzersiz yön-
temlerine göre bir başka avantajının da
kısa sürede sonuç vermesi” diye konu-
şan Ömür, "Düzenli olarak yapılan re-
former pilates ile 2-3 ay içinde belirgin
değişiklikler gözlemlemek mümkün.
Kasların güçlenmesi, yağ oranının düş-
mesi ve genel vücut şeklinin form ka-
zanması gibi olumlu etkiler kısa sürede
fark ediliyor" şeklinde konuşmasını
sürdürdü. Ömür, reformer pilatesin
metabolizmayı hızlandırdığını ve kilo

verme sürecini desteklediğini de belir-
terek, "Metabolizmanın hızlanması,
daha fazla kalori yakmayı ve enerji se-
viyesinin artmasını sağlar. Bu da gün-
lük yaşamda daha dinç ve enerjik
hissetmeyi beraberinde getirir” diye ko-
nuştu.

UZMAN EĞİTMENLER 
EŞLİĞİNDE YAPILMASI

ÖNERİLİYOR
Ancak, reformer pilatesin doğru ve et-
kili bir şekilde yapılabilmesi için uzman
eğitmenler eşliğinde gerçekleştirilmesi
gerektiğini belirten Ömür, "Her bireyin
ihtiyaçları farklıdır. Bu yüzden, kişiye

özel programlar
oluşturulmalı ve eg-
zersizler profesyonel
bir eğitmen kontro-
lünde yapılmalıdır.
Yanlış yapılan hare-
ketler sakatlanma-
lara yol açabilir"
uyarısında bulundu.
Ömür, doğru teknik-
lerin uygulanması-
nın önemine vurgu
yaparak şu sözleri

kullandı; "Reformer pilatesi profesyo-
nel eğitmenler eşliğinde yapmak, hem
maksimum fayda sağlamanızı hem de
olası sakatlanmalardan korunmanızı
sağlar. Eğitmenler, her bireyin limitle-
rini ve ihtiyaçlarını göz önünde bulun-
durarak kişiselleştirilmiş programlar
oluştururlar.”

REFORMER PİLATESİN 
GELECEĞİ

Günümüzde sağlıklı yaşam bilincinin
artmasıyla birlikte reformer pilatesin
popülerliğinin daha da artacağı öngörü-
lürken bu konuyla da ilgili açıklama-
larda bulunan Ömür, "İnsanlar sağlıklı
yaşamın önemini daha fazla kavradıkça,
reformer pilates gibi etkili yöntemlere
yöneliyorlar. Bu trendin gelecekte de
devam edeceğine inanıyorum" diyerek
reformer pilatesin gelecekte daha yay-
gın hale gelmesiyle birlikte, egzersiz sa-
lonlarının ve spor merkezlerinin bu
yönteme daha fazla yer vereceğini, hatta
bireysel kullanım için ev tipi reformer
cihazlarının da yaygınlaşacağını da be-
lirtti. Ömür konuşmasını şu sözlerle
noktaladı; "Teknolojinin ilerlemesiyle
birlikte, evde kullanım için tasarlanan
kompakt reformer cihazları daha erişi-
lebilir hale gelecek. Bu da reformer pi-
latesin daha geniş kitlelere ulaşmasını
sağlayacak."  
nwww.alanyapostasi.com.tr/Alkın BİRİCİK
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Alanya'da tatil yapan bir çift, satın aldıkları kanyon turuyla ilgili yaşadıkları sorun nedeniyle
Alanya Turizm Tanıtma Vakfı (ALTAV) ve Türkiye Seyahat Acenteleri Birliği (TÜRSAB)
Alanya Bölge Temsil Kurulu (BTK) yetkililerine başvurdu. Turistlerin şikayetlerini hızla
çözen yetkililer, çiftin Alanya hakkındaki olumsuz düşüncelerinin değişmesini sağladı.

Son zamanların en popüler egzersiz trendlerinden biri olan reformer pilates, sağladığı sayısız fayda ile
dikkat çekiyor. Reformer pilates eğitmeni Kübra Ömür, bu egzersiz yönteminin neden bu kadar ilgi
gördüğünü ve insan sağlığı üzerindeki etkilerini Alanya Posta Medya’ya anlattı. Ömür, reformer pila-
tesin giderek artan popülaritesini ve geniş bir kitleye hitap etmesini çeşitli yönleriyle değerlendirdi.

Turistlerin yaşadığı sorun 

hızla çözüldü

Yeni bir trend: Reformer pilates

Alper Gencelli

Antalya Büyükşehir Belediye-
si'ne bağlı Alanya Aşevi, yılın
365 günü ilçedeki ihtiyaç sahip-
lerinin yanında yer alarak
önemli bir sosyal sorumluluk
görevini yerine getiriyor. Alanya
Aşevi, her gün, 120 hanedeki
ihtiyaç sahibi vatandaşa top-
lamda 380 porsiyon sıcak
yemek ulaştırılıyor. Aşevi, üç
çeşit yemekle günlük beslenme
ihtiyacını karşılamakta zorla-
nan vatandaşlara umut ışığı
olurken, dağıtım işlemleri 23
personel tarafından titizlikle
gerçekleştiriliyor. Bu özverili
ekip, sadece yemek dağıtımıyla
sınırlı kalmayarak Halk Süt,
Halk Mama ve glütensiz gıda
dağıtımı gibi önemli projelere
de imza atıyor.

HALK SÜT PROJESİ İLE
GELECEĞE SAĞLIKLI

ADIMLAR
Alanya Aşevi, 2-5 yaş arasındaki
çocukların sağlıklı gelişimine
katkıda bulunmak amacıyla ha-
yata geçirdiği Halk Süt Projesi
ile de, her ay 625 haneye top-
lamda 5 bin litre süt dağıtımı
yapıyor. Süt dağıtımı, çocukla-
rın sağlıklı büyüme ve gelişi-
mine destek olurken, ailelerin
ekonomik yükünü de hafifleti-
yor.

BEBEKLER İÇİN 
HALK MAMA VE 

ÇÖLYAK HASTALARINA
ÖZEL DESTEK

Aşevi, bebeklerin beslenme ihti-
yaçlarını göz ardı etmeyerek, 38
bebeğe de düzenli olarak Halk
Mama dağıtımı gerçekleştiriyor.
Ayrıca, çölyak hastası 24 kişiye iki
ayda bir olmak üzere 144 glüten-
siz gıda paketi desteği sağlıyor. Bu
paketler, çölyak hastalarının sağ-
lıklı ve dengeli beslenmelerine
katkı sağlarken, hastalıklarının
getirdiği kısıtlamalarla başa çık-
malarına da yardımcı oluyor.

SOSYAL 
YARDIMLAŞMANIN 

GÜÇLÜ ÖRNEĞİ
Büyükşehir Belediyesi Alanya

Aşevi, sadece yemek ve gıda yar-
dımı yapmakla kalmayıp, top-
lumda dayanışma ve
yardımlaşma kültürünün güç-
lenmesine de katkı sağlıyor. Aşevi
personeli, ihtiyaç sahiplerine
ulaşmak için büyük bir özveri ile
çalışırken, dağıtımların düzenli
ve adil bir şekilde yapılmasınada
özen gösteriyor. Alanya Aşevi’nin
bu çalışmaları, toplumun farklı
kesimlerinden takdir toplarken,
ihtiyaç sahiplerinin hayatlarını
kolaylaştırarak onlara umut olu-
yor.  n Özgür YILMAZ

Akademik
kadronun
büyümesine
ilişkin ilan
yayımlayan
Alanya Üni-
versitesi Mü-
hendislik ve
Doğa Bilim-

leri Fakültesi için Profesör Do-
çent ve Dr Öğretim Üyesi ve

araştırma görevlisi kadrosunda
4 akademisyen alımı, İktisadi
ve Sosyal Bilimler Fakültesi Tu-
rizm İşletmeciliği için 1 doçent
ve 1 araştırma görevlisi alına-
cak. Başvuru süreci 7 Ağus-
tos’ta başlayan alım ilanı için
son başvuruş 15 Ağustos’ta ya-
pılarak 20 Ağustos’ta ki sınav-
dan 2 gün sonra sonuçlar
açıklanacak. n Özgür YILMAZ

Kübra Ömür

Alanya Üniversitesi, eğitimde niteliği artırmak ve
yeni bölümlerle sezona güçlü kadro ile girmek
için 6 yeni akademisyen alımı daha yapılacak.

AÜ kadroyu büyütüyor

Alanya Aşevi 
arı gibi çalışıyor 
Alanya Aşevi, 120 hanede yaşayan ihtiyaç sa-
hiplerine yılın 365 günü 380 porsiyon sıcak
yemek dağıtırken, Halk Süt ve Halk Mama gibi
projelerle de toplumun yanında yer alıyor.
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Son zamanlarda Türkiye'de İnstagram'ın
yasaklanmasıyla birlikte VPN (Virtual
Private Network) uygulamaları gün-

demde kendine geniş bir yer buldu. İnternet
kullanıcıları, çevrimiçi gizliliklerini ve güven-
liklerini sağlamak amacıyla yaygın olarak VPN
uygulamalarına başvuruyor. Ancak, bu uygu-
lamalar her zaman beklenen güvenliği sağla-
mayabilir ve bazı tehlikeleri de beraberinde
getirebilir. İstanbul Galata Üniversitesi öğre-
tim görevlisi Prof. Dr. Michael Kuyucu,
Alanya Posta Medya'ya VPN uygulamalarının
güvenlik risklerini ve bu risklere karşı alına-
bilecek önlemleri detaylı bir şekilde anlattı. 

“AVATAJLARININ YANINDA 
GÜVENLİK RİSKLERİ VAR”

VPN, kullanıcıların internet üzerinden gü-
venli bir bağlantı kurmalarını sağlar. Bu tek-
noloji, kullanıcının cihazı ile internet
arasında şifreli bir tünel oluşturur ve böylece
verilerin üçüncü şahıslar tarafından görül-
mesini engeller. Prof. Dr. Michael Kuyucu,
VPN'in temel amacının kullanıcıların çevri-
miçi gizliliğini korumak ve engellenmiş site-
lere erişim sağlamak olduğunu belirtirken, bu
avantajların yanı sıra çeşitli güvenlik riskle-
rine de dikkat çekti. 
KÖTÜ AMAÇLI VPN HİZMETLERİ

Kuyucu, "Piyasada birçok ücretsiz VPN hiz-
meti bulunmakta. Ancak, bu hizmetlerin bir-
çoğu kullanıcıların verilerini toplamak ve
satmak amacıyla kurulmuş olabilir" dedi ve

Ücretsiz VPN'lerin genellikle gelir elde etmek
için kullanıcı verilerini üçüncü taraflarla pay-
laşabileceğini vurguladı.

VERİ SIZINTISI VE İZLEME
Bazı VPN hizmetlerinin, kullanıcıların verile-
rini tam anlamıyla koruyamayabileceğini ve
bu durumunda veri sızıntılarına yol açabile-
ceğini söyleyen Kuyucu, "VPN kullanımı sıra-
sında bile IP adresiniz ve internet
aktiviteleriniz izlenebilir" diyerek kullanıcıla-
rın güvenilir VPN hizmetleri seçmelerinin
önemini ifade etti.

GÜVENLİK 
AÇIKLARI

Bazı VPN uygulamalarının kötü niyetli yazı-
lımlara karşı yeterince koruma sağlamaya-
mayacağının altını çizen Kuyucu, "Güvenlik
açıkları bulunan VPN hizmetleri, kullanıcıla-
rın cihazlarına zararlı yazılımlar bulaştırabi-
lir" diyerek uyarıda bulundu.

GÜVENLİK ÖNLEMLERİ
VPN kullanırken alınması gereken bazı gü-
venlik önlemlerini de sıralayan Kuyucu, üc-
retsiz VPN hizmetleri yerine, güvenilir ve
ücretli VPN hizmetlerinin tercih edilebilece-
ğini belirterek, "Ücretli VPN hizmetleri, ge-
nellikle daha güvenli ve kullanıcı verilerini
koruma konusunda daha başarılıdır" dedi.

GÜNCELLEMELERİ TAKİP EDİN
Kullanılan VPN uygulamasının güncellemele-
rinin düzenli olarak kontrol edilmesi ve en
son sürümün kullanılması gerektiğini söyle-

yen Kuyucu, “Bunu yapmak güvenlik açıkla-
rının kapatılmasına yardımcı olur” diye ko-
nuştu.

GÜÇLÜ ŞİFRELEME
VPN hizmetinin güçlü şifreleme yöntemleri
kullandığından emin olunmasını ifade eden
Kuyucu, "AES-256 gibi güçlü şifreleme stan-
dartlarını kullanan VPN hizmetlerini tercih
edin. Kullanıcı aktivitelerini kaydetmeyen
(no-log policy) VPN hizmetlerini tercih edin. 

Bu, çevrimiçi aktivitelerinizin gizliliğini koru-
manıza yardımcı olacaktır" tavsiyesinde bu-
lundu. 
nwww.alanyapostasi.com.tr/Alkın BİRİCİK

Antalya Ticaret Borsası ve Antalya Tarım Kon-
seyi Yönetim Kurulu Başkanı Ali Çandır, 2024
yılı Temmuz ayında, bir önceki yılın aynı ayına
göre, yaş meyve sebze ihracatının Türkiye'de
yüzde 4,6 arttığına, Antalya'da ise yüzde 5,5
azaldığına ve toplam ihracatın ise yüzde 17.3
arttığına dikkat çekti. Çandır, “Süs bitkileri ve
mamulleri ihracatı Türkiye'de yüzde 14,4 aza-
lırken, Antalya'da yüzde 6 azaldı. Toplam tarım
ve gıda ihracatı Türkiye'de yüzde 3,1 artarken,
Antalya'da yüzde 3,3 arttı. Sanayi ihracatı Tür-
kiye'de yüzde 14 azalırken, Antalya'da yüzde
13,6 arttı. Maden ihracatı Türkiye'de yüzde 23,2
artarken, Antalya'da yüzde 77,8 arttı. Toplam ih-
racat da Türkiye'de yüzde 12,5 artarken, Antal-
ya'da yüzde 17,3 arttı” İfadelerine yer verdi.
İLK 7 AY BÜYÜME ORANINDA ANTALYA,
ÜLKE ORTALAMASI ALTINDA KALDI
2024'ün ilk 7 ayı toplamında bir önceki yılın ilk
7 ayına göre; yaş meyve sebze ihracatında An-
talya'da yüzde 10,4 küçülme yaşandığını belir-
ten Başkan Ali Çandır, toplam ihracatta
ise Antalya'nın büyüme oranında ülke or-
talamasının altında kaldığını aktardı.
Çandır, şöyle devam etti: “Yaş meyve
sebze ihracatı Türkiye'de yüzde 1,7 bü-
yürken, Antalya'da ise yüzde 10,4 kü-
çüldü. Süs bitkileri ve mamulleri ihracatı
Türkiye'de yüzde 0,1 küçülürken, An-
talya'da yüzde 3,4 büyüdü. Toplam
tarım ve gıda ihracatı Türkiye'de
yüzde 4,9 büyürken, Antalya'da
yüzde 2,8 küçüldü. Sanayi ih-
racatı Türkiye'de yüzde 2,1
büyürken, Antalya'da yüzde
8,1 büyüdü. Maden ihra-
catı Türkiye'de yüzde 4,2
büyürken, Antalya'da
yüzde 7,3 büyüdü. Top-
lam ihracat Türkiye'de
yüzde 2,6 büyürken, Antalya'da
yüzde 1,6 büyüdü.”
BİR ÖNCEKİ AYA GÖRE YAŞ MEYVE

SEBZE İHRACATI AZALDI
Antalya Tarım Konseyi Başkanı Ali Çandır,
2024 Temmuz ayında bir önceki aya göre; yaş
meyve sebze ihracatının Türkiye'de yüzde 20,8,
Antalya'da yüzde 21,8 azaldığını kaydetti. Çan-
dır, “Süs bitkileri ve mamulleri ihracatı Türki-
ye'de yüzde 21,1 azalırken, Antalya'da yüzde
25,8 azaldı. Toplam tarım ve gıda ihracatı Tür-
kiye'de yüzde 17,1 artarken, Antalya'da yüzde
4,9 azaldı. Sanayi ihracatı Türkiye'de yüzde 20
artarken, Antalya'da yüzde 7 arttı. Maden ihra-
catı Türkiye'de yüzde 31,5 artarken, Antalya'da
yüzde 46,6 arttı. Toplam ihracat Türkiye'de
yüzde 19,9 artarken, Antalya'da yüzde 5 arttı”
dedi. 2024 Temmuz ayında tarım ve gıda ihra-
catı içinde; yaş meyve sebze ihracatının payı-
nın Antalya'da yüzde 45,5 iken, Türkiye'de
yüzde7,2 olduğunu belirten Başkan Çandır, süs
bitkileri ve mamulleri ihracatının payının ise
Antalya'da yüzde 3,7 iken, Türkiye'de yüzde 0,2
olduğunu dile getirdi. Çandır, geçen yılın aynı

ayına göre; 2024 Temmuz Ayı'nda Türkiye'de
toplam ihracat İçinde tarımın payının ise yüzde
1,4 azalarak; yüzde 14,8 olduğunu söyleyerek,
diğer sektörlerdeki durumu ise şu şekilde ak-
tardı: “Sanayinin payı yüzde 1,2 artarak yüzde
82,3, madenciliğin payı ise yüzde 0,2 artarak
yüzde 2,9 oldu. 2024 Temmuz ayında Antal-
ya'da toplam ihracat içinde tarımın payı yüzde
6 azalarak; yüzde 46, sanayinin payı yüzde 1
azalarak; yüzde 33 oldu. Madenciliğin payı
yüzde 7 azalarak yüzde 21 oldu.”

TEMMUZ'DA TÜRKİYE'NİN
YAŞ MEYVE SEBZE İHRACATININ

YÜZDE 17,7'Sİ ANTALYA'DAN
Çandır, son olarak 2024 yılının ilk 7 ayı topla-
mında geçen yılın ilk 7 ayına göre ise ortaya
çıkan ihracat rakamlarını açıkladı. Çandır, “An-
talya'da toplam ihracat içinde tarımın payı
yüzde 2 azalarak yüzde 56, sanayinin payı
yüzde 2 artarak yüzde 29, madenciliğin payı
yüzde 1 artarak; yüzde 16 oldu. Türkiye'de top-

lam ihracat içinde tarımın payı yüzde 0,4 bü-
yüyerek; yüzde 15,9'a çıkarken, sanayinin
payı yüzde 0,4 azalarak yüzde 81,5'e
düştü, madenciliğin payı ise yüzde 0,1 ar-
tarak yüzde 2,7 oldu. 2024 Temmuz
ayında Türkiye'nin yaş meyve sebze ihra-

catının yüzde 17,7'si, ilk 7 ay topla-
mında ise yüzde 20,6'sı

Antalya'dan yapıldı. Süs Bitkileri
ve Mamulleri ihracatında da
Temmuz ayında yüzde 47'si, ilk
7 ay toplamında ise yüzde
45,8'i Antalya'dan yapılırken,
tarım ve gıda ihracatında
Temmuz ayında yüzde 2,8'i
ve ilk 7 ay toplamında ise
yüzde 3,5'i Antalya'dan ya-
pıldı. Sanayi ihracatında

yüzde 0,4'ü ve ilk 7 ay topla-
mında da yüzde 0,3'ü, maden ih-

racatında ise Temmuz ayında yüzde 6,6'sı, ilk 7
ay toplamında da yüzde 5,8'i Antalya'dan ger-
çekleşti. 2024 Temmuz ayında Türkiye'nin top-
lam ihracatının yüzde 0,9'u, ilk 7 ay toplamında
ise yüzde 1'i Antalya'dan yapıldı” dedi.

ANTALYA'NIN SON 7 AYLIK
İHRACATI 1.27 MİLYAR DOLAR

Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali Çandır, An-
talya'nın Temmuz ayı ihracatının geçen yıla
göre yüzde 17, 3 arttığının altını çizerek, 175.5
milyon dolar ihracat gerçekleştirildiğinin bilgi-
sini verdi. Çandır, konuşmasını şu şekilde ta-
mamladı: "Antalya'nın yaş meyve sebze ihracatı
yüzde 5.5 azalışla 36.4 milyon dolar, süs bitki-
leri ve mamulleri ihracatı yüzde 6 azalışla 3
milyon dolar oldu. Antalya'nın son 7 aylık ihra-
catı ise geçen yıla göre yüzde 1, 6 artarak 1.27
milyar dolara ulaşırken, son 7 aylık yaş meyve
sebze ihracatı yüzde 10.4 azalışla 396.1 milyon
dolar oldu. Antalya'nın son 7 aylık süs bitkileri
ve mamulleri ihracatı ise yüzde 3.4 artışla 42.3
milyon dolar oldu. Emek veren üretici, tüccar
ve ihracatçımıza teşekkür ediyorum.” n İHA

Konyaaltı Belediyesi'nin bu yıl 26'ncısını An-
talya Büyükşehir Belediyesi ile birlikte dü-
zenlediği 26. Uluslararası Feslikan Yaz
Şenlikleri ve Yağlı Güreşleri'ne ilgi büyük
oldu. Şenliğin ilk gününde sahne alan Koray
Avcı ve Nazlı Öksüz Feslikan'ı dolduran yak-
laşık 15 bin vatandaşa büyük bir coşku ya-
şattı. Etkinliklerin ikinci gününde ise
Feslikan Yağlı Güreşleri gerçekleştirildi.
Sabah erken saatlerde Feslikan Yaylası'ndaki
güreş alanını dolduran güreş severler kıran
kırana geçen müsabakaları nefeslerinin tu-
tarak izledi.

66'SI BAŞPENLİVAN
900 PEHLİVAN KATILDI

Güreşlerde 66'sı başpehlivan olmak üzere
yaklaşık 900 pehlivan kol bağladı. Sabah ya-
pılan dua ile başlayan güreşlerde ilk olarak
boy ayrımı yapıldı ve er meydanına minik
boylar çıktı. Ardından öğle saatlerinde baş-
pehlivanlar için kura çekimi yapıldı. Güreş-
lerde ‘ağalık ihalesi' de gerçekleştirildi.
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek'in ihaleyi 1 milyon 777 bin ile
açmasının ardından geçtiğimiz yıl Feslikan
Yağlı Güreşleri'nin ağalığını yapan Sinan
Boztepe ağalıktan çekildiğini açıkladı. Fesli-
kan Yağlı Güreşleri ağalık ihalesini 9 milyon
7 bin lira ile iş insanı Volkan Tetik aldı. Kon-
yaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan; Volkan
Tetik ve eski güreş ağası Sinan Boztepe ile
birlikte ihale sonunda sahada şeref turu attı.
Feslikan Yağlı Güreşleri'nin çeyrek asırdır
devam ettiğini, bu geleneğin yaşatılmasının
büyük önem taşıdığını belirten Konyaaltı Be-
lediye Başkanı Cem Kotan, “26'ncısını dü-
zenlediğimiz Feslikan Yağlı Güreşlerimiz
yoğun bir katılımla devam ediyor. Güreşleri-
mizi bu yıl ilk defa Antalya Büyükşehir Bele-
diyemiz ile birlikte gerçekleştiriyoruz.
Burada birlik ve beraberlik mesajı verdik.

Büyükşehir Belediye Başkanımız Muhittin
Böcek'e güreşe güreşlere verdiği destekten
dolayı çok teşekkür ediyorum. Bu yıl 66'sı
başpehlivan olmak üzere yaklaşık 900 pehli-
vanımız Feslikan er meydanında güreşti. An-
talya'dan, Konyaaltı'ndan ve diğer ilçelerden
muazzam bir seyirci katılımı oldu. Konserle-
rimiz de dahil olmak üzere şenliğimize en
fazla katılım bu yıl oldu. Pehlivanlarımız er
meydanında kıyasıya mücadele etti. Bütün
pehlivanlarımız iddialı şekilde güreşti. Enes
Doğan, Feslikan'ın yeni başpehlivanı oldu.
Kendisini tebrik ediyorum” dedi.

GENÇLERİMİZE 
BU KÜLTÜRÜ AŞILIYORUZ

Güreşlerin sadece bir spor müsabakası ol-
madığını, aynı zamanda kültürel miras da ol-
duğunu ifade eden Başkan Kotan, “Bir
Türkmen çocuğu olarak güreşlerimizin
bizim için ne kadar önemli olduğunu biliyo-
rum. Hem bu gelenekleri yaşatmamız hem
de bu gelenekleri gelecek nesillere aktarmak
açısından güreşlerimiz çok önemli. Bizler de
Feslikan ile gençlerimize bu kültürü aşıla-
maya çalışıyoruz” diye konuştu. Konyaaltı
denilince insanların aklına deniz, kum ve
güneş üçlüsünün geldiğini, Feslikan şenliği
ile yaylaların da tanıtıldığını ifade eden
Kotan, festivalin yayla turizmi ve Konyaal-
tı'nın tanıtımı için de büyük katkı sağladığını
söyledi. Yeni güreş ağası olan Volkan Tetik
de, “Bu bir bayrak yarışı. Ben doğup büyü-
düğüm bu topraklarda güreş ağası olmaktan
gurur duyuyorum. Bu kupayı onuruyla
devam ettirmeyi çok istiyorum” dedi.

KIRAN KIRANA MÜCADELE
Feslikan er meydanında güreşler kıran kı-
rana geçti. Mücadelelerde yarı finalde Yusuf
Can Zeybek, Enes Doğan ile Mustafa Doğan
Özkan, Ali İhsan Batmaz karşılaştı. Kıran kı-
rana geçen karşılaşmalar sonucunda finale
Enes Doğan ile Ali İhsan Batmaz kaldı. İkili-
nin nefes kesen final müsabakasını ise Enes
Doğan kazandı. Doğan Feslikan'ın başpehli-
vanı ünvanının sahibi oldu. Gecenin so-
nunda düzenlenen ödül töreni ile kürsü
yapan güreşçilere madalya ve kupaları tak-
dim edildi. Güreşlere Konyaaltı Belediye
Başkanı Cem Kotan, Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin Böcek, CHP Antalya
milletvekili Cavit Arı, Mustafa Erdem, CHP
Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, ilçe belediye
başkanları, sivil toplum kuruluşları temsilci-
leri, dernek başkanları, muhtarlar ve yüz-
lerce binlerce vatandaş katıldı. n İHA

Enes Doğan Feslikan'ın da
başpehlivanı oldubaşpehlivanı olduTürkiye ihracatında

Antalya'nın rolü büyük

VPN kullanımı ve güvenlik tehlikeleri

Konyaaltı Belediyesi'nin bu yıl 26'ncısını Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi ile birlikte düzenlediği Uluslararası Feslikan
Yaz Şenlikleri ve Yağlı Güreşlerinde Başpehlivanlığı, 18.
Geleneksel Gökbel Yağlı Pehlivan Güreşleri Festivali’nde
rakiplerini bir bir yenerek finale çıkan Enes Doğan’ın oldu.

Antalya Ticaret Borsası Başkanı (ATB) Ali Çandır, 2024'ün ilk 7
ayında Türkiye'nin yaş meyve sebze ihracatının yüzde 20,6'sının,
süs bitkileri ve mamulleri ihracatında ise yüzde 45,8'inin Antalya'dan
yapıldığını açıkladı. Çandır, “Antalya'nın son 7 aylık ihracatı geçen
yıla göre yüzde 1, 6 artarak 1.27 milyar dolara ulaştı. Emek veren
üretici, tüccar ve ihracatçımıza teşekkür ediyorum” diye konuştu.

Türkiye'de Instagram'ın yasaklanmasıyla birlikte VPN uygulamaları popülerlik kazandı. Ancak, İstanbul Galata Üniversitesi'nden Prof.
Dr. Michael Kuyucu, VPN kullanımının güvenlik risklerine dikkat çekere güvenilir hizmetlerin tercih edilmesi gerektiğini vurguladı.

Prof. Dr. Michael Kuyucu

Ali Çandır

Alanya’nın eğitim camiasında
önemli bir yere sahip olan Hüseyin
Girenes Fen Lisesi Müdürlüğü gör-
evinden ayrılan Şennur Aykut’un ye-
rine farklı okullarda 10 yıl okul
müdürlüğü yapan, son olarak Türk-
ler Güzel Sanatlar Lisesi müdürlüğü
görevini üstlenen Banu Cankut
oldu. Milli Eğitim Bakanlığı’nın proje

okullarına yönetici atama yönetme-
liğine göre Fen Liselerinde müdür-
lük için fizik, kimya, biyoloji ve
matematik branşlarına öncelik veril-
diğini belirten Alanya Milli Eğitim
Müdürü Yusuf Yılmaz, “Kimya bran-
şında olan Banu Cankut’a bu zor ve
önemli görevinde başarılar diliyo-
ruz” dedi. n Sabiha TATLIYER

Fen lisesine kimyacı müdür atandı 
Alanya’nın önde gelen eğitim kurumlarından Hüseyin Girenes Fen Lisesi’nin müdürü Şen Nur
Aykut’un 10 yıllık müdürlük görevine veda etmesinin ardından yeni müdür Banu Cankut oldu.

Banu Cankut



“YILDA ORTALAMA 
6 MİLYON YOLCU 

TAŞIYORUZ”
Corendon Airlines Yönetim Kurulu Başkanı
Yıldıray Karaer, Türkiye iş dünyasının zirvesi
olarak tanımlanan "Türkiye'nin En Büyük 500
Özel Şirketi Araştırması" hakkında yaptığı de-
ğerlendirmede; “Corendon Turizm grubu ça-
tısı altında faaliyetlerini yürüten Corendon
Airlines, kurulduğu günden bu yana filo ve
hat çeşitliliği olarak düzenli şekilde büyüyor.
65 ülkede 165 havalimanına ulaşan uçuş ağı-
mız ile yılda ortalama 6 milyon yolcu taşıyo-
ruz. Hem yaz aylarında hem de kış aylarında
tatilin tadını çıkarmak isteyenler, en popüler
destinasyonlara Corendon Airlines'in sun-
duğu avantajlarla uçmanın ayrıcalığını yaşı-
yor.” diye konuştu.

ANTALYA HAVALİMANI'NA 
EN ÇOK YOLCU GETİREN 

3'ÜNCÜ HAVAYOLU

Corendon Airlines'ın Capital500 araştırması-
nın yanı sıra Türkiye İhracatçılar Meclisi'nin
gerçekleştirdiği “Türkiye'nin İlk 1000 İhra-
catçısı” araştırmasında da öne çıkan marka-
lar arasında bulunduğuna dikkat çeken
Karaer, şöyle devam etti: “Bu yıl da öne çıkan
markalar arasında yer alarak en çok hizmet
ihracatı yapan ilk 10 firma arasına girmeyi
başardık. Ülkemizde 150 bin ihracatçı firma
arasında ilk bin içerisinde yer alan Corendon
Airlines, aynı zamanda Antalya Havalimanı'na
en çok yolcu getiren 3'üncü havayolu firması
olarak faaliyet gösteriyor. Geçen yıl 32 uçaklı
filomuzla, 4 milyonun üzerinde yolcu taşıdık.
Corendon Travel ile Hollanda, Belçika ve Da-
nimarka'dan paket turları ile 750 binin üze-
rinde turisti ülkemize getirdik. Sağladığımız
3 bin 700 kişilik istihdam ile ekonomiye katkı
sağlıyoruz. Yeni dönemde turizmi geliştirecek
ve misafirlerimize en iyi deneyimleri yaşata-
cak projelere odaklanacağız. Corendon Airli-
nes olarak; misafirlerimizin, paydaşlarımızın
ve çalışanlarımızın yanında olmaya ve Antal-
yalı bir şirket olarak ülke ekonomisi için ça-
lışmaya devam edeceğiz.” n İHA
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14 Mayıs seçimlerinde CHP’nin Antalya Mil-
letvekili Aday sıralamasına giren, kılpayı bir
oyla seçilemeyen Antalya Milletvekili Adayı
Murat Özçelik, Antalya bölgesindeki çalışma-
larının yanı sıra Ankara temaslarını da sıkı
tutuyor. Özçelik, bölgede devam eden çalış-
malarının ardından bu hafta başında An-
kara’ya giderek Genel Başkan Özgür Özel’i de
ziyaret etti. Beraberinden Aksu İlçe Başkanı
Hamza Erdem ve Antalya Gündoğmuşlular
Dernek Başkanı Cengizhan Akın’ın da bulun-
duğu ziyarette Özçelik, CHP Genel Başkanı
Özel’e Atatürk işlemeli su kabağı abajur he-
diye etti. Ziyareti sosyal medya hesabından
duyuran Özçelik, ‘Genel Başkanımızla genel
ve yerel seçime yönelik istişareler yaptık’
dedi.

Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü ekipleri, Antalya ilçele-

rinde aralarında Alanya'nın da bulunduğu tu-
ristik bölgelere satılması planlanan sahte
alkol ve kaçak sigara ile tütünlerin önlenme-
sine yönelik çalışma başlattı. Ekipler, Antalya
Cumhuriyet Başsavcılığı koordinesinde Kepez

ve Muratpaşa ilçelerinde bulunan 2 adrese
operasyon düzenledi. Operasyonda, 2 bin 840
litre sahte alkol, 850 elektronik sigara, 16 kilo
nargile tütünü, 155 paket gümrük kaçağı si-
gara ele geçirildi. Operasyon kapsamında 7
şahsa “5607 sayılı Kaçakçılık Kanununa Mu-
halefet” suçundan adli işlem yapıldı. n İHA

Antalya’da 2 bin 840 litre
sahte alkol ele geçirildi

Corendon Airlines, 
Türkiye'nin en büyük
500 şirketi arasında yer aldı

Antalya’nın Kepez ve Muratpaşa ilçelerinde gerçekleştirilen ope-
rasyonlarda 2 bin 840 litre sahte alkol ve çok sayıda kaçak si-
gara ile tütün ele geçirildi. Olayla ilgili 7 şahsa adli işlem yapıldı.

Corendon Airlines, ekonomi dergisi Capital tarafından
gerçekleştirilen, en büyük 500 özel şirketin sıralandığı
"Türkiye'nin 500 Büyük Özel Şirketi-Capital500" listesinde
yer aldı, ulaştırma sektöründe de ilk 5 içinde bulunuyor.

Capital500'ün 2023 yıl sonu rakamlarına
göre hazırlanan yeni araştırmasında 37

sektör yer aldı. Araştırmaya ilk girdiği sene
olan 2011'de 431. sıradan devler ligine giren
Corendon Airlines, bu yıl 203'üncü sırada
yer aldı. Ayrıca araştırmaya göre Corendon
Airlines, hava taşımacılığı, havalimanları ve
yer hizmetlerinin şirketlerinin yer aldığı
ulaştırma sektöründe hizmet veren en iyi
5'inci şirket oldu.

Özgür Özel'e 
anlamlı hediye
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır
Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 

Yurdakul apart.no:2
Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADrESİ...



513 73 00
513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TLSERi iLANLAR 9Salı 
06 Ağustos 2024

ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacaktır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama Fab-
rikası Bünyesinde çalıştırılacak
E sınıfı ehliyet sahibi şoför alımı
yapılacak. Başvurunun 
bizzat ya da telefon ile 
yapılması gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
Yetkili Otomobil Bakım Onarım
Servisinde Çalışmak Üzere;
Mekaniker Usta
Kaporta Ustası
Boya Ustası
Trim Ustası
Odacı
Mekanik Servis Danışmanı
Hasar Servis Danışmanı
Mekanik Atölye Formeni
Kaporta Boya Formeni
alınacaktır.
Gsm: 0532 746 88 04

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

Ön sahada çalışacak
akaryakıt satış görevlisi 
çalışma arkadaşları arıyoruz.
Müracaatların şahsen yapılması 
rica olunur.
Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.
Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM
ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

BİOCLİMATİK
ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

Ön muhasebe ve excel ve
sosyal medya kullanabilen

bayan eleman aranıyor.

Müracaatlar yüzyüze
yapılacaktır.

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi
yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

uAlüminyum doğrama
u Cam cephe
u Plastik Doğrama
u Kompozit
u Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

*Detaylı bilgi için;
ALFA GROUP CONSTRUCTION

BAHADIR KÖNİ
Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

lAlanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
l Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

lAlanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
l Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

l İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
l Tecrübeli/tecrübesiz,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
l Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.
Alanyum AVM yönetimine

bayan sekreter aranmaktadır.

Müracaatların şahsen
Alanyum AVM Yönetimine

yapılması rica olunur.

Tel: 0 242 515 0315

Kurumumuza ait 2006
model, 07 NM 848 plakalı,
179.690 km’de olan Doblo
Combi 1.9 M.Jet tipi, çelik
grisi renginde Fiat Doblo
marka aracımız satılıktır. İlgi-
lenenlerin 29.07.2024 tari-
hine kadar odamıza teklif
vermeleri rica olunur.

ALANYA 
PAZARCILAR VE 

MANAVCILAR ODASI 
BAŞKANLIĞINDAN 

BİLDİRİLMİŞTİR



513 73 00
513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
SERi iLANLAR10
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL
2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL
3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı
4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı
5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı
5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KİRALIK DAİRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARŞILIĞI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAİRELER
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Galatasaray'ın, Eufa Şam-
piyonlar Ligindeki rakibi İsviç-
re takımı Young Boys oldu.. 

Galatasaray'ın  yeni trans-
feri Gabriel Sara, 18 milyon
Euro ile Süper Lig'in en pahalı
ikinci transferi oldu. Fenerbah-
çeli En-Nesyri 19,5 milyon
Euro..  

Fenerbahçe,  TD Jose Mo-
rinhio'nun isteği üzerine İlkay
gündoğan’ın transferi için Acun
Ilıcalı görüşmelere başladı.. 

Fenerbahçe, Faslı yıldız Sof-
yan Amrabat için 12 milyon
Euroyu gözden çıkardı..  

Fenerbahçe,  Lille'i eleme-
si halinde Slavia Prag - Union
Saint G. eşleşmesinin galibi ile
karşılaşacak.. 

Beşiktaş'ın, Avrupa'da ra-
kibi Partizan-Lugano maçının
galibi olacak.. 

Beşiktaş ve Al-Kholood,
Jackson Muleka transferi için
anlaşmaya vardı..  

Trabzonspor, Avrupa Ligin-
de Rapid Wien'i elemesi duru-
munda, Braga-Servette maçı-
nın galibiyle eşleşecek..

Trabzonspor ve Zorya Lu-
hansk, Arseniy Batagov'un
transferi konusunda anlaşma-
ya vardı. Futbolcu ile sözleşme
görüşmeleri başladı.. 

Antalyaspor’da, Göztepe
maçının biletleri satışa çıktı.

Antalyaspor,  Beşiktaş'tan

Emrecan Uzunhan'a talip oldu..
Bodrumspor,  Sırbistan eki-

bi Mladost’un 20 yaşındaki Ni-
jeryalı orta saha oyuncusu Gab-
riel Obekpa ile 4 yıllık sözleşme
imzaladı.. 

Ankaragücü, Hatayspor for-
ması giyen forvet oyuncusu Re-
nat Dadashov ile anlaşmaya
vardı..

Yeni Malatyaspor, 10 Ağus-
tos Cumartesi günü Atatürk
Olimpiyat Satadyumunda oy-
nanacak Pendik maçına çık-
mayacak. 

BASKETBOL:  Anadolu Efes,
NBA'de Toronto Raptors for-
ması giyen Jordan Nwora ile
1+1 senelik sözleşme imzaladı..

BASKETBOL:  Fenerbahçe
Beko, Utah Jazz'den Luka Sa-
manic'i 1 yıllığına kadrosuna
kattığını duyurdu..

OLİMPİYATLAR:  Filenin
Sultanları çeyrek finalde Çin ile
karşılaşacak.. 

OLİMPİYATLAR:  Milli bok-
sörümüz Hatice Akbaş, yarı fi-
nal mücadelesinde Güney Ko-
reli rakibini mağlup ederek fi-
nale yükseldi.. 

OLİMPİYATLAR:  Milli bok-
sörümüz Esra Yıldız Kahra-
man, çeyrek final maçında Bre-
zilyalı rakibi Jucielen Romeu'yu
yenerek Paris Olimpiyat Oyun-
larında yarı finale yükseldi..

TrANSFEr GÜNDEMİ

TFF 3. Lig 3. Grup eki-
bi Alanya 1221 FK,

kadrosunu eski oyuncusu
ile güçlendirdi. Mavi be-
yazlı ekip, daha önce dört
sezon kadrosunda bulu-
nan orta saha oyuncusu
Ali Berke Timurcioğlu'nu
yeniden transfer etti. Geç-
tiğimiz sezon Antalya Ke-
pez Belediyespor'da şam-
piyonluk yaşayan 26 ya-
şındaki orta saha, yeni se-
zonda mavi beyazlı forma-
yı terletecek. 

Yeni sezon öncesi Erzurum ve Düzce'de kamp yapan Corendon Alan-
yaspor, ligin ilk maçı için hazırlıklarını kendi tesislerinde sürdürüyor. Alan-
yaspor, ligin ilk haftasında Oba Stadında karşılaşacağı İkas Eyüpspor ma-
çına dün yaptığı çift idmanla devam etti. Sabah salonda kuvvet idmanı
yapan turuncu yeşilliler, Zimbitlik sahasında yapılan günün ikinci id-
manında taktik çalıştı.  n Ercan YILDIRIM

Sponsorluk anlaşması ile ilgi-
li açıklamada bulunan Alan-

yaspor başkanı Hasan Çavuşoğ-
lu, Oba Stadında isim değişikli-
ğine gittiklerini belirterek,
“GAİN Medya ile yaptığımız an-
laşma kapsamında stadyumu-
muzun adı 2024-2025 ve 2025-
2026 sezonlarında GAİN Park
Stadyumu olacak. Bu birlikteli-

ğin hem takımımıza, hem de
GAİN Medya’ya çok büyük kat-
kı sağlayacağına inanıyorum.
GAİN Medya Yönetim Kuru-
lu’na bu işbirliğinin gerçekleş-
mesinden dolayı camiamız adı-
na teşekkür ediyorum. Bu bir-
likteliğin her iki tarafa da hayırlı
olmasını temenni ediyorum.”
dedi.

Alanya Spor Camiasında, 31 Mart
seçimlerinden sonra en çok merak
edilen iki konu vardı. Birisi Oğuz Ay-
dın transferi diğeri ise Alanya Kes-
tel spor kapanacak mı? Oğuz Aydın
transferi geçtiğimiz Ay içinde, Alan-
ya Kestel spor ne olacak sorusu da
geçtiğimiz günlerde sona erdi. Ya-
pılan kongre ile tüm soru işaretleri
cevaplandı ve yeni sezon öncesi taş-
lar yerine oturmaya başladı. Kon-
grede birçok değişiklikler yapıldı,
bunlara geleceğim ama önce deği-
şen isim ve tarih olan Alanya Kestel
spor ismiyle başlamak istiyorum.

31 Mart seçim sonuçları sonrası
bugünleri biraz olsun öngördüğüm
için isminin değişeceğini birçok kez
söyledim, hatta isminin de Alanya
FK olmasını önermiştim. Başkan

Levent Uğur’un açıklamasına göre
Alanya spor ile karışılmasın diye ara-
ya tarih koyduklarını söyledi. Kızıl
kule, Çift başlı Kartal ile süslenen
Logo bu haftanın en çok konuşulan
konusu oldu. En dikkat çeken ve so-
rulan ise 1221 tarihi oldu. Bizde bir
kez daha buradan söyleyelim. Tari-
hi kaynaklara göre 1221 yılında
Kalonoros; kalenin sahibi Kyr Vart
tarafından Anadolu Selçuklu Sulta-
nı I.Alaaddin Keykubat'a teslim edi-
lir ve adı Alaiye olarak değiştirilir.
I.Alaaddin Keykubat, büyük bir
imar faaliyetine başlar, eski surları
sağlamlaştırır, yeni surlar inşa eder
ve Alanya'ya en parlak dönemini ya-
şatır. Bu tarihi bilgiden sonra Logo
hakkında şunu söylemek isterim.
Logo güzel olmuş ve Sporseverler ta-
rafından da tam not aldı.

Kongrede dikkat çeken başka bir ay-
rıntı da Yönetici kadrosunun % 50
azaltılması idi.10 trilyon borçtan
bahsediliyor ama havuz küçültülü-
yor. Bunu fazla idrak edemedim. Bu
arada bir kez daha buradan söylü-
yorum. Alanya 1221 Futbol Kulü-
bünün kesinlikle sosyal medyasının
işleyişi değişmesi lazım. Oyuncular
satılıyor, yeni hoca ile anlaşılıyor yeni
oyuncu alınıyor ama uzun zaman-
dır Sosyal medya hesaplarında ses
yok. Bu Camiaya sadece sosyal
medya hesaplarını yönetecek birisi

gerekiyor. Konumuza dönecek olur-
sak belli ki Hakan Pansiyonla ba-
rınma sorunu çözüldüğüne göre ta-
kım yine göçebe hayatı yaşayacak.
Neden böyle dedim az sonra konu-
ya geleceğim.

Kongrenin isim değişikliğinden son-
ra en can alıcı noktası ise tarihi bir
an yaşanıyor ama salonun boş ol-
masıydı. Özellikle Şerhimizi yöne-
tenler salonda yok. Muhtarlardan
başlayan STK’lar kısmen var ama
büyük çoğunluğu gelmemiş. Üstelik
kongre saati de iyi ayarlanmış ama
Alanya 1221 FK Üvey Evlat Mua-
melesi görmüş. Şimdi birçoğu ge-
rekçeler üretecektir. Kardeşim Kon-
gre İlan edildiği zaman tüm prog-
ramlar ayarlanabilir. Yeter ki sen gel-
meyi iste. Gelmeyenlerin içinde En
dikkat çeken isim ise Adem Murat
Yücel oldu. Her şeyi bir kenara bı-
rak kendilerini ‘Spor Adamı, Futbol
adamı ’dedirten kişiler bile salona

gelmedi. Sonra da neden birlik yok
diye konuşulur. Bu beni üzen bir
konu olduğu için burada kesiyorum.

Gelelim benim görüşlerime; İlk kez
böyle bir şey duyacaksınız ama gör-
düğüm tablo ve ilgisizlik bu takımı
Ligden düşürür. Başkan tekrar seçildi
kutluyorum ama önceki sezonlara
göre büyük bir risk aldı. Geçen se-
zondan kalan borçlar ile yüz yüze ka-
lınca önemli oyuncuları satarak ya-
raya pansuman yapan Levent Uğur,
Pansiyonda yatan, başka yerde id-
man yapan, göçebe hayatı yaşayan
gençleri nasıl motive edecek, nasıl
paralarını ödeyecek. Zor dostum
zor. Allah yardımcınız olsun. Takımı
yaşatmak için bir umut var, O da bu-
lunacak olan sponsorlardır. Bakalım
Levent Uğur ve Ekibi nasıl başarılı
olacak birlikte göreceğiz. Çok zor bir
grupta mücadele edeceğini düşü-
nürsek Ligde kalması başarı ola-
caktır.

Alanya 1221 FK 
Üvey Evlat Olarak mı doğdu?

Ali Berke 
yuvaya döndü

ALANYA 1221 FK BOLU'YA GİDECEK

ALANYASPOR
TAM GAZ 

Alanya 1221
FK, eski oyun-
cusu Ali Berke
Timurcioğlu'nu
bir sezonluk
ayırılığın ardın-
dan yeniden
kadrosuna
kattı.

Alanya 1221 Futbol Kulübü, sezon hazırlıklarını Bolu kampında sürdürecek. 

Corendon
Alanyaspor,
Eyüpspor
maçının 
hazırlıklarını
çift idmanla
sürdürdü.

Corendon Alanyaspor, GAİN Medya ile 2
yıllık stadyum isim sponsorluğu anlaş-
ması imzaladı. Anlaşmaya göre stadyu-
mumuzun adı ‘GAİN Park Stadyumu’ oldu. 

OBA STADI GAİN PARK OLDU!

Alanya 1221 FK sezon hazırlıklarını günden çift idmanla sürdürüyor

Teknik Direktör
Erkan Yılmaz,
takımına Bolu 

kampında hazırlık
maçları oynatmak 

istiyor

Alanya 1221 FK
başkanı Levent
Uğur, transfer 

için yoğun çaba
gösteriyor

Alanyaspor'un yeni golcüsü 
Serdar Dursun turuncu yeşilli takıma

uyum sağlamaya çalışıyor

Duran topların ustası Balkovec, 
form tutmak için sıkı çalışıyor

Alanyaspor, Eyüpspor maçına galibiyet parolasıyla hazırlanıyor
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